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Protokół nr XXVII/2022 z XXVII sesji Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji, 

która odbyła się w dniu 27 stycznia 2022 r. o godz. 18.30 w trybie zdalnym  
 
 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 

 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb otworzył obrady, powitał zebranych, przekazał informacje o ochronie 
danych osobowych (wyświetlono także na monitorze) i stwierdził kworum (obecnych 10 radnych, 
nieobecni radni: M. Łaskarzewska, M. Janus, K. Likhtarovich, S. Lasota, E. Barucka - lista obecności 
radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu z sesji). 
W posiedzeniu udział wzięli również Burmistrz, Skarbnik i Sekretarz Miasta oraz pracownicy UM, 
obsługa prawna, kierownicy jednostek organizacyjnych miasta i mieszkaniec. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że porządek obrad został przekazany w zawiadomieniu 
o zwołaniu sesji i zapytał o uwagi. 
Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Miasta. 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
VI. Sprawozdania Komisji Rady Miasta z pracy w roku 2021.  
VII. Sprawozdania z prac w roku 2021 radnych delegowanych przez Radę Miasta do 

reprezentowania miasta w organach powiatowych.   
VIII. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Podkowa Leśna na 2022 rok; 
2. przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Podkowa Leśna na 2022 

rok; 
3. przyjęcia planu pracy Komisji Gospodarki i Rozwoju Rady Miasta Podkowa Leśna na 2022 

rok; 
4. przyjęcia planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Podkowa Leśna na 2022 rok; 
5. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2040; 
6. zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2022 rok; 
7. ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat oraz form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest 
przyznawane w 2022 r. w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 
Miasto Podkowa Leśna; 

8. petycji w sprawie wydania zakazu stosowania maseczek ochronnych, kwarantann i izolacji 
oraz szczepionek mRNA; 

9. rozpatrzenia skargi na dyskryminację pieszych w organizacji ruchu drogowego na ulicach 
Podkowy Leśnej Zachodniej. 

IX. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych.   
X. Sprawy różne.  
XI. Wolne wnioski. 
XII. Zamknięcie sesji.     

 
III. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Miasta 
 
Radni nie zgłosili uwag do projektu protokołu ani przed sesją, ani na sesji. 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt protokołu pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
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Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Bożena Majewska 
NIEOBECNI (5) 
Edyta Barucka, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata 
Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr XXXVI/2021 z XXXVI sesji RM przeprowadzonej 28 grudnia 2021 r. 
 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński przedstawił informację o swoich działaniach pomiędzy XXXV sesją RM w 
dniu 14 grudnia 2021 r. a XXXVII sesją RM. Informacja Burmistrza stanowi załącznik Nr 2 do 
protokołu z sesji. 
 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że program XXXVI sesji RM w dniu 28 grudnia 2021 r. 
nie obejmował przedstawienia informacji o działaniach Burmistrza ani Przewodniczącego RM. 
Pomiędzy XXXV a XXXVII sesją do RM wpłynęły:  

- skarga mieszkanki na dyskryminację pieszych w organizacji ruchu drogowego na ulicach Podkowy 
Leśnej Zachodniej – projekt uchwały jest w programie dzisiejszej sesji RM, 

- odpowiedź Nadleśnictwa Chojnów na stanowisko RM z dnia 28 grudnia 2021 r. ws. Inicjatywy Las 
Młochowski – przekazana została radnym do wiadomości. 

W ramach dyżuru radnych odbyło się spotkanie z mieszkańcami ws. przeznaczenia terenu ich działki. 

VI. Sprawozdania Komisji Rady Miasta z pracy w roku 2021 
 
Przewodniczący KR, KGiR i KSS oraz w imieniu nieobecnej na sesji Przewodniczącej KSWiP radna 
M. Eckhoff skrótowo przedstawili sprawozdania z prac poszczególnych komisji RM w roku 2021. Pełne 
wersje sprawozdań stanowią załączniki Nr 3, 4, 5 i 6 do protokołu z sesji i są opublikowane w BIPie. 
 
VII. Sprawozdania z prac w roku 2021 radnych delegowanych przez Radę Miasta do 
reprezentowania miasta w organach powiatowych 
 
Radna A. Olejniczak-Siara przedstawiła sprawozdanie z pracy w Radzie Społecznej działającej przy 
Szpitalu Zachodnim w Grodzisku Mazowieckim (załącznik Nr 7 do protokołu z sesji), a radna  
A. Rotfeld-Paczkowska sprawozdanie z pracy w Radzie Muzeum działającej przy Muzeum im. A. i J. 
Iwaszkiewiczów w Stawisku (całe sprawozdanie stanowi załącznik Nr 8 do protokołu z sesji). 
 
VIII. Podjęcie uchwał 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Podkowa 
Leśna na 2022 rok 
 

Projekt uchwały został wyświetlony. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (5) 
Edyta Barucka, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata 
Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 282/XXXVII/2022. 
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2. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miasta Podkowa Leśna na 2022 rok 

 
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (5) 
Edyta Barucka, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata 
Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 283/XXXVII/2022. 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Gospodarki i Rozwoju Rady 
Miasta Podkowa Leśna na 2022 rok 

 
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (5) 
Edyta Barucka, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata 
Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 284/XXXVII/2022. 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta 
Podkowa Leśna na 2022 rok 

 
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (5) 
Edyta Barucka, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata 
Łaskarzewska 

Przewodniczący RM M. Gołab podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - 
uchwała Nr 285/XXXVII/2022. 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2040 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował łączne omówienie projektów uchwał dot. zmian w WPF  
i zmian w budżecie miasta (pkt VIII ppkt 5 i 6 porządku obrad) i poprosił Przewodniczącą KGiR  
o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że oba projekty uchwał zostały zaopiniowane 
pozytywnie przez KGiR - po 6 głosów za. 
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Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (5) 
Edyta Barucka, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata 
Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 286/XXXVII/2022. 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2022 rok 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (5) 
Edyta Barucka, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata 
Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 287/XXXVII/2022. 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat oraz form i specjalności kształcenia, na 
które dofinansowanie jest przyznawane w 2022 r. w placówkach oświatowych, dla których 
organem prowadzącym jest Miasto Podkowa Leśna 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że projekt uchwały został skierowany do zaopiniowania 
przez KSS oraz KGiR i poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodniczące KSS M. Eckhoff i KGiR B. Majewska przekazały, że obie Komisje jednomyślnie 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (5) 
Edyta Barucka, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata 
Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 288/XXXVII/2022. 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie petycji w sprawie wydania zakazu stosowania maseczek 
ochronnych, kwarantann i izolacji oraz szczepionek mRNA 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że KSWiP uznała, że petycję należy przekazać do 
właściwych organów - RM nie jest władna, aby zająć się tym tematem.  
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (5) 
Edyta Barucka, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata 
Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 289/XXXVII/2022. 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na dyskryminację pieszych w organizacji 
ruchu drogowego na ulicach Podkowy Leśnej Zachodniej 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że KSWiP w wypracowanym stanowisku postuluje 
uznanie skargi za bezzasadną. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński uważa, że pismo jest wnioskiem o zdjęcie ochronności związanej z 
układem urbanistycznym miasta, a nie skargą. Podkowa Leśna wpisana jest do rejestru zabytków z 
uwagi na układ urbanistyczny. Szerokość pasów drogowych jest praktycznie niezmienna od czasów 
wojny. Większość dróg ma pasy drogowe o szerokości 10 m i węższe - nie są one więc zgodne z 
rozporządzeniami i ustawą o drogach publicznych, gdzie najwęższa droga w pasie drogowym ma 
mieć 12 m szerokości. Przy węższych drogach – jak w Podkowie – nie ma możliwości 
zaprojektowania pełnowymiarowej jezdni z chodnikami. Dlatego drogi są projektowane z 
odstępstwami. W projektach jest jednak wiele elementów uspokajających ruch – właśnie ze względu 
na chęć zwiększenia bezpieczeństwa pieszych.  
Radna M. Eckhoff powiedziała, że KSWiP zwróciła uwagę właśnie na układ urbanistyczny miasta i  
zostało to zapisane w uzasadnieniu do projektu uchwały. Komisja nie dopatrzyła się także 
dyskryminacji pieszych. Wszyscy użytkownicy dróg powinni z nich korzystać z zachowaniem 
wzajemnego szacunku i zrozumienia i w tym kierunku mieszkańców należy edukować. 
Przewodniczący RM stwierdził, że wstrzyma się od głosu, bo podobnie jak Burmistrz uważa, że temat 
jest inny i szerszy. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Michał Gołąb 
NIEOBECNI (5) 
Edyta Barucka, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata 
Łaskarzewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała Nr 
290/XXXVII/2022. 
 
XI. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że do RM nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania 
w formie pisemnej. 
 
XII. Sprawy różne 
 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że cieszy się, że KGiR zajęła się tematem tzw. 
pasków gruntu (możliwych sposobów uporządkowania tytułów własności do działek, które nie mogą 
być zagospodarowane jako odrębne nieruchomości, a ograniczają prawo do dostępu do drogi 
publicznej) – dyskusja ta będzie kontynuowana (zaproszenie do udziału także dla radnych spoza 
Komisji). 
 
Radny W. Sancewicz powiedział, że na wczorajszym posiedzeniu KSS odbyło się spotkanie z 
kierownictwem jednostek organizacyjnych miasta (podsumowanie pracy jednostek w roku 2021 i 
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omówienie planów na rok bieżący). Radny uważa, że współpraca z jednostkami jest modelowa. 
Bardzo dobrze ocenia także współpracę z UM. 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff podziękowała przedstawicielom jednostek organizacyjnych za udział 
w spotkaniu. Podkreśliła, że przedstawione przez nich informacje były bardzo dobrze przygotowane i 
zostały rzetelnie przedstawione. Dodała, że jednostki na posiedzeniu zgłosiły różne zapotrzebowania 
– KSS w jakimś zestawieniu przekaże je Urzędowi. Może uda się znaleźć sposób, aby tym potrzebom 
wyjść naprzeciw. Radna zapytała przy okazji o oświetlenie cmentarza (ciemne, niebezpieczne 
miejsca) i o przewrócony słup na ul. Warszawskiej (słup będący własnością Telekomunikacji) 
Burmistrz Miasta A. Tusiński powiedział, że Miasto zgłosi problem właścicielowi słupa, na reakcję 
zapewne jednak trzeba będzie długo poczekać.  
 
Radny P. Dziekański zapytał o środki finansowe, które Miasto wygrało za szczepienia przeciwko 
COVID-19 - czy i kiedy będą. 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że pieniądze wpłynęły pod koniec roku – już po księgowym 
zamknięciu roku budżetowego i będą wykazane w wolnych środkach przy okazji sporządzania 
bilansu. 
 
Radny W. Żółtowski nawiązując do przekazanego radnym rocznego sprawozdania policji zapytał o 
monitoring miejski. 
Burmistrz Miasta poinformował, że światłowód jest już wprowadzony, problem jest tylko z 
poddostawcami, którzy muszą dokończyć montaż.  
Przewodniczący RM powiedział, że wg niego plan monitoringu miasta należałoby zmodyfikować – 
monitorowana powinna być każda ulica. Może byłaby szansa na partnerstwo publiczno-prywatne. 
Jeśli mieszkańcy danej ulicy chcieliby, aby ich ulica była monitorowana, to w jakimś stopniu mogliby 
partycypować w kosztach, infrastruktura natomiast byłaby już zaprojektowana i zrobiona wcześniej, co 
pozwoliłoby na włączenie danej ulicy do systemu monitoringu. Na razie jednak plan monitoringu 
obejmuje tylko kluczowe, węzłowe punkty miasta.  
 
Burmistrz Miasta wspomniał o nowym rządowym programie dla gmin - w każdej gminie mógłby 
powstać nowy komisariat z 8 policjantami, pod warunkiem, że gmina przekaże działkę, na której 
policja w ciągu 3-4 miesięcy postawi nowy, modułowy komisariat. Jednak w Podkowie Leśnej już teraz 
jest problem z obsadą. Ponadto Miasto nie ma działki do przekazania na ten cel. Jeśli natomiast 
policja ma problem z obecnym budynkiem (jest za duży na ich potrzeby), to można wrócić do rozmów 
nt. odzyskania części budynku na potrzeby Miasta i zmodernizowania go. 
 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska zaproponowała, aby krótko omówić trudną sytuację finansową 
jednostek organizacyjnych miasta. 
Burmistrz Miasta przedstawił zestawienie opłat za gaz i energię elektryczną w budynkach 
użyteczności publicznej, budynkach komunalnych i jednostkach organizacyjnych miasta ponoszonych 
w latach 2020-2021 z symulacją na rok 2022 (załącznik Nr 9 do protokołu z sesji). Drastyczny 
wzrost tych kosztów (kilkukrotne podwyżki cen w przeciągu kilku miesięcy), który nie był wcześniej 
zapowiadany i nie mógł zostać przewidziany, bardzo obciąża budżety jednostek i Miasta. Np. CKiIO 
będzie płacić sześć razy więcej za gaz – abstrakcją jest to, że prawie cały budżet jednostki ma być 
wykorzystany na utrzymanie budynku. Burmistrz omówił także pomysły modernizacji instalacji 
energetycznej i gazowej w budynkach miasta, które w przyszłości mogłyby zniwelować koszty tak 
drastycznych podwyżek. Polityka państwa jest bardzo nieodpowiedzialna. 
 
XIII.  Wolne wnioski 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb udzielił głosu mieszkańcowi, który chciał zwrócić radnym uwagę na 
szkodliwą (wg mieszkańca) działalność jednego z dzielnicowych na rzecz miasta.  
Mieszkaniec szczegółowo opisał zajście, które miało miejsce trzy dni przed sesją, a związane było z 
próbą usunięcia awarii przez pracowników PGE. Po zgłoszeniu przez mieszkańca awarii po trzech 
dniach przyjechał podnośnik, aby przywrócić dostawę prądu (nie miał zezwolenia na wjazd). Od razu 
pojawił się tam dzielnicowy, który wstrzymał prace na podnośniku i wypisał kierowcy mandat w 
wysokości 1000 zł. Mieszkaniec jest oburzony zachowaniem dzielnicowego. Zaznaczył, że była to 
sytuacja wyjątkowa - przywrócenie prądu mieszkańcom, a praca miała zająć tylko 10 minut. 
Mieszkańcowi nie przyszło do głowy, że musi gdzieś zgłaszać, że PGE przyjedzie usunąć awarię. 
Zapytał też skąd tak wysoka stawka mandatu. Dodał, że będzie to rzutowało na współpracę PGE z 
mieszkańcami, gdyż kierowcy PGE nie będą w końcu chcieli szybko przyjeżdżać do Podkowy, aby 
usuwać awarie. Mieszkaniec poprosił radnych o ustosunkowanie się do sprawy. 
Przewodniczący RM poprosił Burmistrza o wyjaśnienie procedur.  
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Burmistrz Miasta A. Tusiński odpowiedział, że zna sytuację i uczula, że każdy samochód powyżej 3,5 
tony wjeżdżający na teren miasta musi mieć zgodę zarządcy drogi na wjazd. Narzucają to przepisy nie 
Miasta, lecz wyższego rzędu i jest to egzekwowane przez policję. Jeśli natomiast chodzi o procedury, 
to służby pogotowia energetycznego i gazowego występują o zgodę raz na rok i dostają je z góry. 
PGE nie dopilnowało formalności. Sytuacja może więc wyglądać na bulwersującą, ale dzielnicowy 
pilnuje porządku, a mandat jest zgodny z taryfikatorem. Burmistrz pozostaje w kontakcie z Dyrektorem 
PGE i z Komendantem Powiatowym Policji i ma nadzieję, że takie zajścia nie będą już mieć miejsca.  
 
XIV. Zamknięcie sesji 
 
Wobec braku innych wniosków o godz. 20.20 Przewodniczący RM M. Gołąb podziękował wszystkim 
za udział w obradach i zamknął XXXVII sesję Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji. 
 
 
 
Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są na kanale YouTube  
pn. „Miasto Podkowa Leśna” - adres:  
https://www.youtube.com/channel/UCvAVZWcNfr_Ya1teWYYHTaw - link udostępniony jest na stronie 
internetowej miasta oraz w BIP Miasta. 
Nagranie audio-video zamieszczone jest na stronie na podkowalesna.esesja.pl, w BIP Miasta oraz 
poprzez odnośnik na stronie internetowej miasta. 
Wyniki głosowań imiennych były wyświetlane na ekranie. 
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP Miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Na początku sesji odczytano i wyświetlono informację o ochronie danych osobowych. 
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  
         /-/            /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
 
 
 
Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KGiR – Komisja Ładu Przestrzennego, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 
KSS – Komisja Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
PGE - Polska Grupa Energetyczna 

 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności radnych na sesji 
2. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
3. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej w 2021 r. 
4. Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w 2021 r. 
5. Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki i Rozwoju w 2021 r. 
6. Sprawozdanie z pracy Komisji Spraw Społecznych w 2021 r. 
7. Sprawozdanie radnej Anny Olejniczak-Siary z pracy w Radzie Społecznej działającej przy 

Szpitalu Zachodnim w Grodzisku Mazowieckim w 2021 r. 
8. Sprawozdanie radnej Alicji Rotfeld-Paczkowskiej z pracy w Radzie Muzeum działającej przy 

Muzeum im. A. i J. Iwaszkiewiczów w Stawisku w 2021 r. 
9. Zestawienie opłat za gaz i energię elektryczną 

 


